
OSNOVNA ŠOLA DR. LJUDEVITA PIVKA – JEDILNI LIST ZA MESEC OKTOBER 2024 
  

   

TOREK 1. 10. 2024  KRUH      PIŠČANČJA KLOBASA      PARADIŽNIK       ČAJ 
 

          

         LEČINA JUHA        TESTENINE     BOLONJSKA OMAKA        SOLATA  
 

                               

SREDA 2. 10. 2024   KRUH      SKUTNI NAMAZ       PAPRIKA         ČAJ 
 

         

            PIŠČANČJI PAPRIKAŠ        POLENTA     KUMARIČNA SOLATA 
  

                           
 

ČETRTEK 3. 10. 2024 
 
 

       KRUH     RIBJI NAMAZ      PARADIŽNIK       ČAJ 
 

         

             ŠPINAČNA JUHA             MUSAKA              SOLATA 
 

                                                

PETEK 4. 10. 2024                 PROSENA KAŠA                   HRUŠKA 
                   

                            

     ZELENJAVNA JUHA          RIŽOTA Z ZELENJAVO    ZELJNA SOLATA         

                     
 



PONEDELJEK 7. 10. 2024                    HAMBURGER                   ČAJ 
 
 

                          

      GOVEJA JUHA       NJOKI       GOBOVA OMAKA        SOLATA Z LEČO 
 

                          
 

TOREK 8. 10. 2024              MAKARONOVO MESO         ZELJNA SOLATA 

                           
 

          PREŽGANKA        RIŽ      BUČKE V OMAKI        PIŠČANČJI POLPET 
 

                               
 

SREDA 9. 10. 2024    ŠTRUČKA      LEČIN NAMAZ               ČAJ   
 

                                 

                      ČUFTI            PIRE                             SOLATA  
 

     
        
 

ČETRTEK 10. 10. 2024  BOMBETKA SIR    PARADIŽNIK     BELA KAVA 
 

     
 

ZELENJAVNA JUHA     SVINJINA Z ZELENJAVO   AJDOVA KAŠA    SOLATA  
                                                                                                                                                  

            

PETEK 
 
 
 
 
 
 

11. 10. 2024             KRUH               JAJČNI NAMAZ         BELA KAVA 
 

             
 

 ZELENJAVNA JUHA    RIBJI FILE   KROMPIR Z BLITVO  JABOLČNI ZAVITEK 
               

                      
 



 

PONEDELJEK 14. 10. 2024                 CARSKI PRAŽENEC               MLEKO  
 

                                 
 

KORENČKOVA JUHA         ŠPAGETI V ZELENJAVNI OMAKI       SOLATA  
 

                              
 

TOREK 15. 10. 2024         KRUH     TUNIN NAMAZ         PARADIŽNIK      
 

                               

 ZELENJAVNA  JUHA    PURAN V ZELENJAVNI OMAKI      NJOKI      ZELJE     

              
 

SREDA 16. 10. 2024           PIŠČANČJA OBARA               KRUH 
 

                 
 

   ZDROBOVA JUHA                LAZANJA                      RDEČA PESA 
 

                    
         

ČETRTEK 17. 10. 2024                      GRIS                         BANANA 
 

                   

      GOVEJA JUHA GOVEDINA V OMAKI POLENTA    SOLATA S FIŽOLOM 
 

                   
        

PETEK 18. 10. 2024     KRUH    MASLO    MED       MLEKO      JABOLKO     
        

            

ZELENJAVNA JUHA      PIŠČANEC S SMETANO      SVALJKI        SOLATA     
               

                     
 



PONEDELJEK 21. 10. 2024        GOBOVA JUHA         POLNOZRNATA ŠTRUČKA  
 

                              
 

       GOVEJA JUHA                   RIŽOTA                SOLATA S FIŽOLOM     
 

                    
 

TOREK 22. 10. 2024          KRUH     UMEŠANA JAJCA         ČAJ      
 

                         

    ZELENJAVNA JUHA         PIŠČANEC      DUŠENO ZELJE       KROMPIR  
    

                                     
 

SREDA 23. 10. 2024   KORUZNI KOSMIČI        JOGURT          BANANA 
 

       
 

JUHA     PURANJI RAGU     PERESNIKI    SOLATA S KORENČKOM 
 

                 
         

ČETRTEK 24. 10. 2024          KRUH       SIR           PAPRIKA              ČAJ  
 

       

   GOVEJA JUHA     GOVEDINA V OMAKI AJDOVA KAŠA        PARADIŽNIK   

                   
PETEK 25. 10. 2024    SIROVA ŠTRUČKA     BELA KAVA         HRUŠKA   

           

              FIŽOLOVA ENOLOČNICA             JABOLČNI ZAVITEK       
               

                               
 


